
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening To 18 jan 2024 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller ,  Hans Walker,  Bo Larsson,  Gunnar Carlsson, Mari Laang, 
Helena Wallström, Mats Kjellen, Fredrik Handfast, samt Valberedningens Bo Hellkvist, Lotta 
Ousbäck. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Mari Laang valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Valberedningen har ordet 
-Bo Hellkvist redogjorde för valberedningens förslag till årsmötets val 
 
§6 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-91 medlemmar har betalt 2024 varav 23 nya 
-Medlemsavgifter till BTR(för 2023) skall vara inbetalda senast 31 jan  
 Nytt register kommer från BTR 
 
§7 Skrivelser :  
Emma: 
-Kallelse till BTR:s styrelsemöte ang verksamhetsplan har inkommit. 
 Emma deltar: Medlemslokaler på banor,samt publikfrågan kommer 
att ingå i planen 
-Möte med Roger o Lars den 2 feb, Hans Gunnar o Emma deltar. 



 
§8Rapporter 
 Juniorchansen: 
 
Gunnar/Fredrik: 
Allt har fungerat bra med prisutdelning vid Winter Burstfinalen på 
nyårsafton som avslutning 
Styrelsen beslöt att fortsätta med 2 omgångar 2024. 
 
Mats: 
-Inget banmöte sedan senast. 
-Tvättmaskinen funkar bra (Inköpspriset är nu täckt) 
-Nya skospiltan har tagits i bruk. Bokningssystem skall ordnas av 
Travsällskapet. (frågan tas vid mötet Roger/Lars 2 feb) 
Bosse: 
-En tvättbox har frusit sönder på grund av öppna dörrar. 
-En värmefläkt har stulits från tvättbox 
-SMS-tjänsten fungerade inte angående träningstider på nyårsafton 
 (krock mellan rengörare och aktiva) 
 
Mari: 
-Bemanningslista för medlemsfikets vårsäsong är klar. 
-Nyckelskåp är uppsatt och koden utlämnad till berörda. 
 
§9 Aktiviteter/årshjul 
Årsmöte 18 mars: 
-Annons i travprogram fixas av Emma 
-Mat intas på Gunghästen (Gunnar fixar) 
-Karl Alexandersson tillfrågas som ordförande av Gunnar 
-Hans lägger ut kallelse samt alla handlingar på hemsidan. 
-Medlemsavgift skall var inbetald senast 1 mars för rösträtt vid 
årsmöte. 
 
Hans: 
-Skall vi fortsätta med vår sommar och vintergåva till våra 
medlemmar? 
Styrelsen svarade enhetligt ja. 



 
§10 Nya frågor 
Emma; 
Nytt namn på medlemslokalen 
-Styrelsen beslöt att hålla en medlemstävling där det vinnande 
förslaget belönas med middag på restauranten för två samt 
presentation av förslaget vid årsmötet. 
 
Helena: 
-Önskar göra ett inköp av våtrengörande o dammsugande robot. 
  Styrelsen beslöt enligt förslaget. 
-Nya stolar försöks införskaffas som kan hängas på borden. 
 
Fredrik: 
-Kontakt med Skara Kommun har inletts angående aktivitetsbidrag. 
 
Hans: 
-Skall vi sätta upp en laddstation för telefoner/plattor i lokalen? 
 Styrelsen beslöt enligt förslaget. 
 
 
§11 Nästa möte 
 -To 15/2 18:30 i Medlemslokalen 
 
§11 Avslutning 
Emma tackade styrelsen och valberedningen för ett bra möte samt 
avslutade detsamma. 
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